
Zápisnica z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo 
konaného dňa 12.09.2016 v kultúrnom dome vo Veľkom Blahove 

_______________________________________________________________ 
 

Prítomní: 

● Poslanci OZ : Karol Czucz, Ing. Peter Kardos, Juraj Lőrinczy, Mgr. Andrea                       
Matejčíková, Lóránt Kázmér a Iveta Moraveková 

● Bc. Marta Klinerová  hlavná kontrolórka obce  
● obyvatelia obce 

Neprítomní: 

● Mária Bödők – starostka obce   dlhodobo práceneschopná 
● Marian Lábodi  poslanec OZ    ospravedlnený 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvorila a viedla zástupkyňa starostky obce Iveta Moraveková , ktorá privítala                     
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva a občanov obce. Konštatovala, že obecné                   
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomných 6 poslancov.  

Prezenčná listina tvorí prílohu tejto zápisnice. OZ bolo uznášania schopné vo všetkých                       
bodoch rokovania. 

PROGRAM ROKOVANIA 

Zástupkyňa starostky  predložila návrh programu 15. rokovania. 

Uznesenie 
Č. 120/2016/15 

 
Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo SCHVAĽUJE program 15. zasadnutia Obecného                 
zastupiteľstva Veľké Blahovo nasledovne: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Návrh členov návrhovej komisie 
4. Výsledky o konaní a priebehu referenda 
5. Návrh na schválenie programu rokovania OZ na základe podnetu poslanca J. Lőrinczyho                            
jednorázová dotácia MŠ a ZŠ 
6. Záver 
 
Hlasovanie č. 1   
Prítomní: 6 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Nehlasoval: 0 
 
Program rokovania bol SCHVÁLENÝ. 
 
2. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky  
3. Návrh členov návrhovej komisie 
 
Zástupkyňa starostky za zapisovateľku určila Klaudiu Lőrinczy Žigovú samostatnú referentku                   
Obecného úradu Veľké Blahovo. Za overovateľov zápisnice určila poslancov : Lóránta                     
Kázméra a Karola Czucza. 
Ďalej zástupkyňa starostky za členov návrhovej komisie navrhla poslancov OZ : Lóránta                       
Kázméra a Karola Czucza 
Zástupkyňa starostky p. Iveta Moraveková dala hlasovať  vyššie uvedené body č. 2 a č. 3 
 

Uznesenie 
Č. 121/2016/15 

 
OZ obce Veľké Blahovo  

a) BERIE NA VEDOMIE  
Určenie overovateľov zápisnice: Lóránta Kázméra a Karola Czucza 
 a za zapisovateľku Klaudiu Lőrinczy Žigovú 
 

b) SCHVAĽUJE  
zloženie komisie a členov návrhovej komisie: Juraja Lőrinczyho a Mgr. Andreu Matejčíkovú 
 
Hlasovanie č. 2   
Prítomní: 6 
Za: 6  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ. 
 
4. Výsledky o konaní a priebehu referenda 
 
Zástupkyňa starostky informovala verejnosť, o konaní referenda v obci a požiadala  
Bc. Kristínu Molnárovú  predsedu miestnej referendovej komisie, aby oboznámila                   
prítomných o výsledku hlasovania: 
 
Referendum sa uskutočnilo dňa 10.09.2016 od 7:00 do 22:00 v obci Veľké Blahovo a zistili                             
sa tieto výsledky: 
 
Počet oprávnených občanov zapísaných do zoznamu na hlasovanie : 1259 
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Počet oprávnených občanov, ktorým sa vydali hlasovacie lístky:   393 
 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov:   393 
 
Počet odovzdaných platných hlasovacích lístkov:    382 
 
Počet odovzdaných neplatných hlasovacích lístkov:     11 
 
Znenie otázky bolo: "Ste za odvolanie p. Márie Bödők z funkcie starostu obce  
Veľké Blahovo ?" 
 
Počet hlasov "ÁNO":   347 
Počet hlasov "NIE":   35 
 
Bc. Kristína Molnárová poďakovala sponzorom, ktorí zabezpečili stravovanie v deň konania                     
referenda a to raňajky: Vojtech Filo, obed: Mgr. Andrea Matejčíková a večeru: obecný úrad                           
Veľké Blahovo. Ďalej sa poďakovala členom komisie za disciplinované správanie  
a spoluprácu. Zástupkyňa starostky taktiež poďakovala Bc. Kristíne Molnárovej za vyhlásenie                     
výsledkov v referende. 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo ZOBRALO NA VEDOMIE výsledky hlasovania                   
o konaní referenda v obci. 
 
5. Návrh poslanca J. Lőrinczyho  schválenie jednorázovej dotácie MŠ a                     
ZŠ 
 
Poslanec Juraj Lőrinczy navrhol obecnému zastupiteľstvu schváliť jednorázovú dotáciu MŠ                   
vo výške 1.305,50 € na kúpu skriniek, nakoľko je ich menej a takisto jednorázovú dotáciu ZŠ                               
vo výške 589,50 € tiež na kúpu skríň nakoľko sú v zlom stave a sú zastaralé.  
Zástupkyňa starostky oboznámila prítomných, že nakoľko neboli použité financie na deň                     
Bihariho je možné tieto financie presunúť na MŠ a ZŠ. 
Zástupkyňa starostky Iveta Moraveková požiadala poslancov o hlasovanie : 
 
Hlasovanie č.3  
Prítomní: 6 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 

Uznesenie 
Č. 122/2016/15 

Obecné zastupiteľstvo SCHVAĽUJE jednorázovú dotáciu MŠ vo výške 1.305,50 € a                     
jednorázovú dotáciu ZŠ vo výške 589,50 €. 
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Diskusia  
 
Obyvateľ obce Ing. Eduard Olgyay opätovne zdôrazňoval pomník, ktorý stále nie je                       
dokončený a je v centre obci a aby sme nezabúdali na holokaustov. 
 
Poslanec Ing. Peter Kardos sa tiež pýta, prečo pomník nie je spravený, nakoľko to bolo                             
schválené v rozpočte. Zástupkyňa starostky upozornila p. Kardosa, že v obci boli aj                         
dôležitejšie práce a výdavky ako škola a škôlka a preto pomník nebol ešte spravený. Takisto                             
navrhla poslancovi Ing. Kardosovi, aby sa ujal činnosti a na budúcom zasadnutí predniesol                         
kompletný návrh spomínaného pomníka s cenovou ponukou a poslanci rozhodnú, že akou                       
formou bude pomník realizovaný. 
 
Obyvateľka obce Bc. Kristína Molnárová sa tiež vyjadrila k pomníku, že Ing. P. Kardos ako                             
poslanec OZ ešte v predchádzajúcom volebnom období sľúbil, že berie na svoju starosť tento                           
pomník ale doteraz sa nič nedialo. A ako poslanec sa tiež môže pričiniť k realizácii pomníka,                               
čo robil doteraz? Je potrebné vypracovať návrh pomníka s cenou práce. Ing. Peter Kardos                           
berie na vedomie, že na budúce zasadnutie pripraví návrh pomníka.  
 
Po upravení rozpočtu obce je možné na budúcom zasadnutí diskutovať o pomníku zdôraznila                         
p. Moraveková. 
 
Poslanec L. Kázmér sa ujal slova a zdôraznil, že po neúspešnom referende je potrebné hľadať                             
spôsoby aby bolo občanom, obci ešte lepšie a ešte viac spolupracovať s poslancami ako aj s                               
obyvateľmi obce a držať sa pohromade.  
 
6. Záver 
 
Nakoľko bol program rokovania obecného zastupiteľstva vo Veľkom Blahove vyčerpaný,                   
zástupkyňa starostky Iveta Moraveková poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie OZ                     
vyhlásila ukončené o 18.30 hod.  
 
Zápisnica skončená a podpísaná. 
 
 

 
 Iveta Moraveková 
zástupkyňa starostky 
obce Veľké Blahovo 

Overovatelia zápisnice : 
 
Lóránt Kázmér  
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Karol Czucz    
 
 
Zapisovateľka : 
 
Bc. Klaudia Lőrinczy Žigová  
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